
Zapytanie z sesji 30.03.2021 r. 

Proszę o informację ile pieniędzy gmina wydała na integrację ze społecznością romską. 
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